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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Referat fra møde i Dalby 

D. 24. marts 2025 kl. 17.-19.30 

 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand  

Brian Nielsen   

Jimmy Petersen  

Katharina Manniche  

Henrik Jensen  

Randi Petersen      Afbud 

Jesper Højlund   

Steffen Hansen  

Heidi Mollerup  

Iben Iversholt  

Malene Foyers  

Biana Hartvigsen  

 

 

 

Inviterede:  

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

Sag nr. 1 Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd. 

 

Ledelsen: Arbejder med skoleårets planlægning, ny tildelingsmodel og 

folkeskolens kvalitetsprogram. 

 

Afdelinger:  

 

Dalby er i gang med at flytte rundt og har f.eks. fået et nyt 

forberedelseslokale. Der kommer ikke en selvstændig 0. kl. de skal samlæses 
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med 1. kl.  

 

Skuldelev:  

 

Skibby: Der har været en aktivitetsdag. De laver fællessamlinger i hallen. 

 

SFO: De er i gang med indskrivning til mini-SFO. Der er også gang i 

klubovergang.  

 

Formanden: Der har været formandsmøde og der er snart møde med udvalget. 

Det kommer til at handle om den nye tildelingsmodel med decentralt 

betalingsansvar. 

   

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på årsresultat 2024 og 

status på budget 2025. 

 

Årets resultat for 2024 er et overskud på 23.000 kr.  

 

Pt. er der et overforbrug på inklusionsområdet men et mindre forbrug på 

normalområdet, så det går ca. lige op. 

 

Til august bliver skolen 4 klasser mindre, og sammen med folkeskolens 

kvalitetsprogram gør det at skolen falder ca. 7 stillinger i normering.   

 

 

Sag nr. 3 Materialebudget 2025 – dette skal godkendes af bestyrelsen. 

Jimmy fremsender budgetforslag inden mødet. 

 

Godkendt. 

 

Sag nr. 4 Sampasning/behovspasning i SFO 2025. Anette har brug for at 

bestyrelsen drøfter sampasning/behovspasning i 2025 som følge af 

vores børnetal. Anette kommer med et oplæg. 

 

Der bliver sampasning i SFO i uge 27 og 32.  

 

 

Sag nr. 5 Godkendelse af proces omkring kommende 7. årgang. 

Udskolingen vil gerne drøfte en proces med bestyrelsen i forhold til at 

udskyde klassedannelsen for kommende 7. årgang – inkl. 

kommunikation til forældrene på kommende 7. årgang. Da Helle er 

forhindret i at deltage i bestyrelsesmøde, fremlægger Katharina 

processen – dialog og godkendelse. 

 

Der bliver dannet klasser inden sommerferien som normalt. De ønsker dog kun 

at danne 2 klasser, selvom der er ressourcer til 3 klasser, så de kan lave 

holddeling osv. 
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Sag nr. 6 På skolebestyrelsesmødet i februar blev det aftalt, at 

skolebestyrelsen vil afholde et møde med forældre/kontaktforældre 

med forældremødespillet og principper i forbindelse med 

klassefællesskab på dagsordenen. Anne og Klaus fik opgaven med at 

planlægge mødet. Skolebestyrelsen får en status på dette. 

 

Udsat til næste møde 

 

 

Sag nr. 7 Opfølgning på skolebestyrelsens arbejde med struktur, økonomi 

og børnetal. Status på dette arbejde. 

 

Ikke noget nyt. 

 

 

Sag nr. 8 Folkeskolen kvalitetsprogram –en orientering til skolebestyrelsen 

i forhold til implementering af programmet – orientering og dialog. 

 

Der bliver arbejdet en del med timebanken, der er et nyt begreb for alle de 

timer der ligger ud over almindelig fagopdelt undervisning.  

 

Juniormesterlære arbejdes der også med, hvor eleverne f.eks. kun skal gå i 

skole 3 dage om ugen men være i praktik 2 dage om uge i 8. og 9. kl. 

 

Der har været en proces om der skal være karakterer på 6. og 7. årgang, som 

er blevet en mulighed i den nye folkeskolelov. Elevrådet ønsker det ikke og 

derfor er det ledelsens anbefaling ikke at indføre det.  

 

Projektopgave vil man gerne beholde på 8. årgang, men fjerne den på 9. 

årgang så eleverne kan fokusere på afgangsprøver. 

 

 

Sag nr. 9 Evt.  

 

Elevrådsrepræsentanterne går i 9.kl. og har travlt med at forberede sig til 

afgangsprøver. Derfor har de meldt afbud, og man er i gang med at vælge 

nogle nye.  

 

I Skibby er der et mellemformstilbud i frikvartererne, og det vil Dalby gerne 

afprøve.   

 

Der er nedsat et §17 stk. 4 udvalg der arbejder med: Det gode børneliv i 

Skuldelev.  De skal rådgive det politiske udvalg. Der vil måske komme et 

spørgsmål til skolebestyrelsen om man i Skuldelev kan arbejde med skolemad.  

 

Udskolingen holder gallafest 3. april.  

 

I folkeskolens kvalitetsprogram er der mulighed for at lave udvikling af 

skolebestyrelser. Fjordlandsskolens skolebestyrelse overvejer til næste gang, 

hvordan og hvornår de helst vil have et kursus e.l.  
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